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پیشنهاد۵۰میلیونیوروییبایرن
بهدیماریا

سران باشگاه بایرن مونیخ با پیشنهادی جدید 
به دنبال جذب هافبک ۲۷ س��اله شیاطین سرخ 
هستند. با وجود اینکه پپ گوآردیولا در تازه ترین 
اظهارنظر خود به صراحت به خبرنگاران گفت که 
تمایلی به جذب آنخل دی ماریا ندارد اما حالا خبر 
می رسد که باشگاه بایرن مونیخ بشدت به دنبال به 
خدمت گرفتن هافبک آرژانتینی شیاطین سرخ 
است. نشریه »بیلد« آلمان گزارش داد، مسؤولان 
باشگاه بایرن مونیخ خود را آماده ارائه پیشنهادی 
50 میلیون یورویی به شیاطین سرخ برای متقاعد 
کردن آنها جهت جدایی آنخل دی ماریا از این تیم 
در فصل نقل وانتقالات تابستانی ۲015 می کنند. 
در ادامه این گزارش آمده است که پپ گوآردیولا 
اعتقاد دارد هافبک پیش��ین رئال مادرید می تواند 
جایگزی��ن خوبی برای آرین روبن در س��ال های 
پیش رو باشد. این در حالی است که شیاطین سرخ 
پیش از این پیش��نهاد بایرن مونیخ برای معاوضه 
دی ماریا با باستین شوآین  اشتایگر به علاوه رقم 

پیشنهادی باواریایی ها را رده کرده اند.  

درخشان:احتمالشکایتماز
پرسپولیسوجوددارد

سرمربی پیشین پرسپولیس تاکید کرد که در 
صورت نگرفتن طلب ۳50 میلیونی اش، احتمال 
دارد از این باشگاه شکایت کند. حمید درخشان 
درباره حضورش در باشگاه پرسپولیس عنوان کرد: 
برای پیگیری مطالباتم به باشگاه رفتم که طاهری 
حضور نداش��ت. واقعا این رفتارهای��ی که انجام 
می دهند زش��ت است، چرا من باید برای گرفتن 
طلبم ۲0 بار به باش��گاه ب��روم و هیچ نتیجه ای 
نگیرم؟ این کارها واقعا قش��نگ نیست، من برای 
پرسپولیس زحمت کشیده ام و حقم را می خواهم، 
مگر از پرسپولیس پول زور می خواهم؟ درخشان 
در پاس��خ به این س��وال که در صورت ادامه این 
روند و نرسیدن به حق و حقوق تان چه تصمیمی 
می گیرد، تاکید کرد: اگر پولم را ندهند، احتمال 
ش��کایتم از پرس��پولیس وجود دارد. من در این 
تیم زحمت کش��یدم و چرا باید با یک مربی که 
سال ها در پرس��پولیس بوده اینطور رفتار کنند؟ 
من باید بعداً درگیر اداره مالیات هم ش��وم و بابت 
پولی که نگرفته ام مالیات بدهم. تا الان هم خیلی 

صبر کرده ام. 

بازیکنصربستانیپسازتمرین
درگذشت

گوران گوجی��چ که در عضوی��ت تیم چینی 
کینگدائو هاینیو ب��ود روز جمعه لحظاتی پس از 
پایان تمرین جان خود را از دست داد. گوجیچ پس 
از تمرین در اتوبوس هوش��یاری خود را از دس��ت 
داد و بلافاصله به بیمارستان منتقل شد. شینهوا 
با اعلام این خبر گفته ک��ه این بازیکن صرب در 
بیمارستان جان خود را از دست داده است. باشگاه 
چینی با انتش��ار بیانیه ای عمیقا نسبت به مرگ 
گوجیچ ابراز تاس��ف کرده است. گوجیچ ۲۹ ساله 
بیشتر دوران بازیگری خود را در کشورش گذراند 
و در س��ال ۲01۳ از س��تاره س��رخ بلگراد به تیم 
دسته دومی چینی پیوست. در چند ماه اخیر این 
چندمین بازیکن فوتبال است که در جریان بازی و 

پس از آن جان خود را از دست می دهد. 

عنایترئیسدپارتمانداوریشد
طی حکمی از سوی رئیس فدراسیون، مسعود 
عنایت به عن��وان رئیس دپارتمان داوری منصوب 
شد. در حکم علی کفاشیان آمده است: »با عنایت 
به تعهد، تخصص و تجارب ارزش��مند جنابعالی 
و مس��تندا به بند 10-۳ ماده 60 اساس��نامه به 
پیش��نهاد دبیرکل محترم به موجب این ابلاغ به 
سمت رئیس دپارتمان داوری منصوب می شوید. 
امید است با تلاش مستمر جنابعالی و در راستای 
مس��ؤولیت ای��ن دپارتمان، ش��اهد ارتقای بیش 
از پیش فدراس��یون باش��یم. موفقیت و بهروزی 
روزافزون تان را در انجام وظایف مهمی که برعهده 

دارید از خداوند منان مسألت داریم«. 

کمیتهانضباطیدیگربهپرونده
راهآهنورودنمیکند

رئیس کمیته  انضباطی فدراس��یون فو تبا ل 
می گوی��د پرون��ده ای ک��ه به کمیته  اس��تیناف 
م��ی رود همه رس��یدگی های بع��دی اش هم در 
این کمیته  انجام می ش��ود. اسماعیل حسن زاده 
در پاسخ به این س��وال که باشگاه راه آهن درباره 
رای صادره اش مبنی بر س��قوط به لیگ دس��ته 
یک به دلیل اس��تفاده از موتومبا از فدراس��یون 
فو تبا ل درخواس��ت تجدیدنظرخواهی داش��ته و 
عنوان کرده است، کمیته  استیناف صلاحیت این 
تجدیدنظرخواهی را ندارد و باید پرونده به کمیته  
انضباطی برود، اظها ر کرد: پرونده ای که به کمیته  
استیناف می رود رسیدگی های بعدی اش نیز در 
همین کمیته  انجام می شود. وی ا دا مه  داد: کمیته  
انضباطی نمی داند که چه اوراقی به پرونده اضافه 
ش��ده است و چه روالی را دنبال می کند بنا بر این 
براساس قانون همه رسیدگی ها به پرونده ای که به 
کمیته  استیناف می رود در همانجا انجام می شود. 

پشت پرده حضور افشارزاده در باشگاه استقلال
هیچمدیریپیشنهاد»معمار«را

قبولنمیکند
مدیرعامل باش��گاه استقلال که قصد داشت 
در پایان فص��ل چهاردهم رقابت های لیگ برتر 
به حضورش در این باشگاه پایان دهد، به دنبال 
نپذیرفتن پیشنهاد این پست از سوی ۲ گزینه، 
در س��مت خود باقیمانده است. بهرام افشارزاده 
حتی پیش از پایان فص��ل می گفت می خواهد 
از اس��تقلال جدا ش��ود. این مدیر کهنه کار بین 
تعطیلات پست سرپرس��تی حوزه وزارت را هم 
دریاف��ت کرد تا با آرام��ش و احترام ف��راوان از 
اس��تقلالی که او را تحت فش��ار جدی گذاشته 
ب��ود، برود. ب��ا این وجود اما افش��ارزاده هنوز در 
استقلال مانده و معلوم نیست چه زمانی بتواند 
از استقلال برود. پرسش این است که چرا؟ دلیل 
ماندن افشارزاده در اس��تقلال چیست؟ در این 
زمینه گمانه زنی های زیادی می شود و حرف های 
مختلفی وجود دارد اما تحقیق در این رابطه نشان 
می دهد که هیچکس حاضر نشده در این شرایط 
استقلال را به دست بگیرد.در واقع پیشنهاد هایی 
به برخی مدیران داده ش��ده که اسامی آنها نزد 
خبرنگاران به امانت باقی می ماند اما بدهی های 
سال گذش��ته استقلال، آنقدر سنگین است که 
۲ مدیر تا این لحظه از پذیرفتن اس��تقلالی که 
امیررضا خادم معماری کرده بود س��ر باز بزنند.

ظاهرا بدهی همین سال گذشته استقلال بین ۸ 
 تا 10 میلیارد تومان اس��ت و البته چیزی حدود 
6 میلیارد هم اسپانسر این باشگاه از بودجه امسال 
پیش خور کرده  است و استقلال به او هم بدهکار 
اس��ت. در واقع برای اینکه استقلال امسال را تا 
پایان راهبردی کنند و مدعی قهرمانی هم باشد 
همین حالا  حدود 15 میلیارد از س��ال گذشته 
بدهکاری دارد که این، کار را بس��یار س��خت و 
پیچیده می کند.این همه درحالی اس��ت که در 
وضعیت رکود اقتصادی فعلی تنها اگر مدیرعامل 
روی کار آمده موفق ش��ود روی پیراهن، پشت، 
بالا، پایین شورت ورزش��ی و روی شانه، همه و 
همه را از اسپانسر پر کند، چیزی نزدیک به 10 
یا 1۲ میلیارد تومان پول درمی آورد که با هزینه 
هواپیما و هتل و خرید بازیکن و... عملا به جایی 
نخواهد رس��ید.این اما همه مشکلات استقلال 
نیست. از ۲ سال پیش به بعد مشکل دیگری هم 
روی شانه های این تیم قرار گرفته و آن این است 
که حتی پول اسپانسر را باید ببرد به خزانه دولت 
و بعد با مشخص کردن هزینه ها آن را بازمانی بلند 
تحویل بگیرد. این امر با بی پولی این باشگاه که 
باید به صورت ساعتی برای پول برنامه ریزی کنی 
عملاممکن نیست. آن هم وقتی که رقبای شما 
از سپاهان و ذوب آهن گرفته تا نفت و تراکتور و 
فولاد، هیچ کدام چنین مشکلاتی ندارند. بدهی 
نزدیک به ۴5درصدی به بازیکنان سال قبل هم 
داستان خودش را دارد که موجب شده تاکنون 
۲ گزینه که مورد مذاکره ب��ا وزارت ورزش قرار 

گرفته اند، مدیریت استقلال را نپذیرند. 

سیدجلالحسینیازلیستخرید
تراکتورسازیخارجشد

مدافع ملی پوش و فصل گذشته تیم الاهلی 
قطر از بین گزینه های تراکتورسازی خارج شد. 
س��یدجلال حس��ینی که پس از ع��دم حضور 
در لیس��ت برانک��و ایوانکوویچ ب��رای حضور در 
پرسپولیس با گزینه های دیگری مذاکرات خود 
را آغاز کرد، از لیس��ت تراکتورسازی نیز خارج 
شد. مدافع فصل گذشته تیم فوتبال الاهلی قطر 
مذاکراتی با مسؤولان باشگاه تراکتورسازی انجام 
داد اما در آخری��ن صحبت های خود با مدیران 
این باشگاه نتوانست به توافق برسد. از همین رو 
مسؤولان باش��گاه تراکتورسازی نیز حسینی را 
از لیس��ت گزینه های خرید خ��ود خارج کردند 
و قرار اس��ت ی��ک مدافع خارجی برای پس��ت 
مداف��ع میانی به تبریز بیاید. ای��وب ذوالفقاری، 
سرپرس��ت تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز این 
خبر را تایید کرد و اظهار داش��ت: صحبت هایی 
با حس��ینی ش��د اما توافقی ص��ورت نگرفت و 
تا یک��ی، دو روز آینده ی��ک مدافع خارجی به 
تبریز می آید تا ق��راردادش را امضا کند. اینطور 
به نظر می رسد که بین باشگاه تراکتورسازی و 
سیدجلال حسینی توافق مالی صورت نگرفته و 
تبریزی ها نتوانستند از پس قیمت بالای مدافع 
تیم ملی بر آیند. با این حال اولیویرا از بابت پست 
دفاع میانی نگرانی زیادی ندارد، چراکه ش��جاع 
خلیل زاده و احمد عبدالله زاده که سرباز هستند 
این فصل می توانند به تراکتورسازی کمک کنند 
و با جذب یک مدافع دیگر، پرونده جذب بازیکن 
در دفاع بسته خواهد شد. تراکتورسازان که پس 
از جدای��ی حامد لک و عیس��ی ان��دوی نیاز به 
جذب ۲ دروازه بان داشتند، محمدرضا اخباری، 
دروازه بان ملی پوش س��ایپا را به عنوان بازیکن - 
سرباز به خدمت گرفتند و جذب یک دروازه بان 
دیگر در دستور کار آنها قرار دارد. با منتفی شدن 
حضور رحمان احمدی در جمع تراکتورسازان و 
کم شدن شانس حضور علیرضا بیرانوند در این 
تیم، اکنون شانس محسن فروزان برای حضور 

دوباره در تبریز زیاد شده است.

گزارش اخبار

تمام؛ امتیاز آخر کوبیاک، کورک و رفقا برابر تیم 
ملی آمریکا، داستان ایران و لیگ جهانی ۲015 را به 
پایان می رساند و بنرهای »معجزه صعود« ورزشگاه 
آزادی را از بازی دوم ایران و  روس��یه دور می کند. 
تیم ملی ایران در دش��وارترین گ��روه ممکن برابر 
ابدرقدرت های والیبال دنیا که سال هاست مشغول 
درخشش در این رش��ته هستند و مرور افتخارات 
والیبالی شان هوش از س��ر می پراند، ۷ پیروزی به 
دست آورده و در بازی آخر نیز برای بردن جنگید. 
البت��ه که باید ناراحت باش��یم و ب��ه منتقد درون 
ذهن م��ان اجازه ندهیم دوباره س��راغ همان جمله 
کلیشه ای »چیزی از ارزش ها کم نمی شود!« برود 
اما راس��تش در حذف ش��دن این تیم نیز غروری 
نهفته اس��ت و امیدی، برای س��ال های »بهترین« 
ش��دن.خیلی ها تصور می کردند ایران به سادگی از 
گروه دش��وارش در لیگ جهانی حذف خواهد شد 
و حت��ی به رده س��وم جدول نیز نخواهد رس��ید. 
بچه های کواچ اما تا هفته ماقبل پایانی، هنوز برای 
صعود به دور بعدی رقابت ها ش��انس داشتند. آنها 
بیش��ترین پیروزی ۳ بر صفر در گروه را به دس��ت 
آوردند و نش��ان دادند با جلسه های تمرینی موفق 
آقای سرمربی،توانسته اند توانایی شان را ارتقا دهند. 
با این وجود، ش��اید صعود به دور بعد نمی توانست 
حقیقت والیبال ایران باشد. تیم درجه یک والیبال 
ای��ران، هنوز و هنوز با آمریکایی ها و لهس��تانی ها 
فاصله دارد و باید برای رسیدن به آنها، در سال های 
پیش رو تلاش بیش��تری انج��ام دهد. به هر حال، 
حالا دیگ��ر ایران یک تیم شگفتی س��از در جهان 
نیست، بلکه جزو تیم های قدرتمند و تثبیت شده 
ای��ن ورزش در دنیا به ش��مار می رود و حتما نباید 
آدم های رویاپردازی باشیم که خیال کنیم یک روز 
توی فینال لیگ جهانی آبش��ار آخر را سر حریف 
 خ��راب خواهیم کرد؛ این دس��ت های کش��یده را 

دست کم نگیرید.
دلایل تکرار نشدن چهارمی ایران ■

 یک کارش��ناس و مربی والیبال آسیب دیدگی 
بازیکنان مطرح تیم ملی و دیر ملحق شدن سعید 
معروف به اردوی آمادگی را از عوامل مهمی دانست 
ک��ه ایران را از صعود به مرحله نهایی لیگ جهانی 
بازداشت. مصطفی کارخانه با اشاره به اینکه ایران 
کار خ��ود در لیگ جهانی این دوره را با باخت آغاز 
کرد، گفت: ای��ن باخت تیم را تحت تأثیر قرار داد. 
اگ��ر یکی از بازی های خ��ارج از خانه را برده بودیم 
حتما صعود می کردیم. عملک��رد تیم ایران غیر از 
بازی دوم با لهس��تان در تهران خوب بود.  ای کاش 
اولین بازی ما در خانه با لهستان بود فکر می کنم آن 
وقت شانس بیشتری داشتیم. سرمربی سابق تیم 
 ملی والیبال ادامه داد: به نظر من والیبالیست های 
م��ا طی 11 ب��ازی که انج��ام دادند با تم��ام توان 
جنگیدن��د و برای صعود زحمت زیادی کش��یدند 
اما متاسفانه آسیب دیدگی  بازیکنان، فشار ر قا بت ها 

و فرسایش��ی بودن لیگ سبب ش��د تا ما نتوانیم 
جای��گاه چهارم خود را در لیگ جهانی تکرار کنیم 
البته حفظ جایگاه مهم نیست، اینکه ما توانستیم 
حضوری قوی و باارزش��ی برابر تیم های قدر جهان 
داشته باش��یم، برای تیم والیبال ما ارزشمند بود و 
چی��زی از ارزش های آنها کم نمی کند. وی با بیان 
اینکه شروع خوبی در لیگ جهانی نداشتیم، افزود: 
اگر ما از ۴ بازی که برابر آمریکا و لهس��تان در دور 
رفت داشتیم به یک برد دست پیدا می کردیم، شاید 
الان مشکلی برای صعود نداشتیم. در حقیقت همه 
چیز برای صعود به دست خودمان رقم خورده بود، 
اما آس��یب دیدگی  بازیکنان از یک ط��رف و ورود 
دیرهنگام سعید معروف به بازی ها عامل مهمی شد 
تا در دور رفت امتیاز لازم را کس��ب نکنیم.کارخانه 
ا ضافه  کرد : اگرچه ما در یک ر قا بت میلیمتری بازی 
را به لهس��تان واگذار کردی��م، اما باید بپذیریم که 
لهس��تان از نظر تجربه و داشتن مهره های توانمند 
خیلی جلوتر از تیم ما در جهان اس��ت و شکست 
در براب��ر این تیم به منزله ضعف تیم ما نیس��ت. 
کارخانه در پایان گفت: به نظر می رسد اگر در دور 
برگشت، اولین دیدار تیم  ملی ایران به جای آمریکا 
برابر لهستان بود، شرایط به نفع تیم  ملی ایران رقم 
می خورد. زیرا برد در برابر آمریکا سبب شد تا تیم 
 ملی ما از این ۲ برد اش��باع شود و در برابر لهستان 
دیگر انرژی کافی برای مبارزه نداشته باشد. به هر 
صورت عملکرد والیبالیس��ت ها را تایید می کنم و 
اعتقاد دارم در لیگ جهانی یکی از هماهنگ ترین 
تیم ها را داشتیم، اما به خاطر همگروهی با تیم های 
قدر جهان و عدم توانایی لازم در مدیریت استرس 
بازیکنان سبب ش��د تا نتوانیم از گروه خود صعود 

کنیم. به هر شکل ما در جمع یکی از تیم های برتر 
دنیا قرار داریم و این شکس��ت چیزی از ارزش های 

بازیکنان یا فدراسیون والیبال کم نمی کند.
ایران تیم پنجم والیبال جهان در 3 سال اخیر ■

تیم مل��ی والیب��ال ای��ران با در نظ��ر گرفتن 
عملکرد ۳ سال اخیر تمام تیم ها در جایگاه پنجم 
جهان ق��رار دارد. در رده بندی فدراس��یون جهانی 
والیبال، ملی پوش��ان ایران با وجود عملکرد خوب 
هن��وز در جایگاه دهم و پایین تر از تیم هایی مانند 
آرژانتین، صربستان، بلغارستان و آلمان قرار دارند. 
دلیل این مساله نیز محاسبه امتیازهای مربوط به 
س��ال های ۲011 و ۲01۲ اس��ت، زمانی که ایران 
هنوز درخش��ش خود را آغاز نکرده بود و نتوانست 
در جام جهان��ی ۲011 خوب کار کند و به المپیک 
۲01۲ هم اصلا راه پیدا نکرد، ۲ رویدادی که از نظر 
ارزش امتیازی با مس��ابقات قهرمانی جهان برابری 
می کند اما ب��ا در نظر گرفتن عملکرد تیم ها در ۳ 
سال اخیر )از ۲01۳ تاکنون( ایران در جایگاه پنجم 
دنیا می ایس��تد که رتبه ای بسیار قابل قبول است.

در سیستم امتیازبندی فیفا، امتیاز هر تورنمنت تا 
زمانی که دوره بعدی آن برگزار می شود، برای تیم ها 
لحاظ می شود. به این ترتیب تا زمانی که مسابقات 
جام جهانی ۲015 و المپیک۲016 برگزار نشود این 

امتیازها محاسبه خواهد شد.
حمایت تمام قد کمیته ملی المپیک از تیم ملی  ■

والیبال
رئیس کمیته مل��ی المپیک با آرزوی موفقیت 
برای تیم ملی والیبال در مسابقات کسب سهمیه 
المپیک گفت: عدم راهیابی ایران به دور نهایی لیگ 
جهان��ی چیزی از ارزش های فنی ملی پوش��ان کم 

نخواهد کرد. کیومرث هاشمی، رئیس کمیته ملی 
المپیک ای��ران از مبارزات جانانه و دیدنی تیم ملی 
والیبال در رقابت های لیگ جهانی تشکر کرد و برای 
نمایندگان ایران در مسابقات کسب سهمیه المپیک 
ریو آرزوی موفقیت کرد.در متن پیام تقدیر و تشکر 
رئیس کمیته ملی المپیک به تیم ملی والیبال آمده 
است: مبارزات دیدنی و جانانه غیورمردان تیم ملی 
والیبال کشورمان در برابر رقبای قدرتمند جهانی که 
از س��ابقه دیرینه ای در این عرصه برخوردارند مایه 
مباهات و غرور ملی هر ایرانی در جای جای جهان 
شد تا امروز جهانیان حتی به رغم عدم صعود این تیم 
ب��ه دور نهایی لیگ جهانی، به والیبال ایران احترام 
گذاشته و نگاه متمایزی داشته باشند.بدون تردید 
تلاش ه��ای اعضای تیم ملی والیبال در رقابت های 
لی��گ جهانی و مبارزه تا آخرین نفس و رمق برای 
پیروزی کشورمان در برابر حریفان قدرتمند، نشان 
از غیرتمندی و توانمن��دی فرزندان این رمز و بوم 
دارد. مردم همیش��ه در صحنه ایران اس��لامی نیز 
قدرشناس زحمات و تلاش های این عزیزان هستند 
و مطمئن��ا ع��دم راهیابی این تیم پرامی��د به دور 
نهایی لیگ جهانی چی��زی از ارزش های فنی آنان 
کم نخواهد کرد.لذا بر خود وظیفه دانس��تم مراتب 
حق شناسی و س��پاس خود را از تیم ملی والیبال 
بج��ا آورده و این اطمین��ان را بدهم که از این پس 
مردم و مسؤولان میهن عزیزمان و از جمله کمیته 
ملی المپی��ک حمایت همه جانب��ه ای از تیم ملی 
والیبال جهت کسب س��همیه المپیک ریو ۲016 
که مهم ترین میدان و هدف اصلی مجموعه والیبال 
است، خواهد داشت تا باز هم همچون گذشته شاهد 

افتخارآفرینی شما عزیزان در میادین دیگر باشیم.

مهدی طاهرخانی: س��رانجام اتفاق��ی که خیلی ها 
منتظ��رش بودن��د رخ داد. هی��ات مدیره باش��گاه 
پرسپولیس پس از انتخاب از سوی وزارت ورزش و 
جوانان حتی المقدور سعی کرد در جهت افکار برانکو 
حرکت کند از این رو هیچ مصاحبه ای که بوی ذره ای 
از اصطکاک  دهد روی تلکس خبرگزاری ها نیامد اما 
یک موضوع خاص، عاقبت موجب شد هیات مدیره و 
شاید شخص مدیرعامل از سرمربی کروات تیمشان 
توضیح بخواهند. هواداران پرسپولیس نگران انفعال 
عجیب در بازار نقل و انتقالات هس��تند. این تیم تا 
امروز هیچ ستاره بزرگی را جذب نکرده و بوی جدا 
ش��دن کاپیتان نوری به مش��ام می رسد. در چنین 
وضعیت��ی هواداران منتظر بازگش��ت س��یدجلال 
حس��ینی ب��ه تی��م محبوب ش��ان بودن��د. اگرچه 
سیدجلال فصل قبل به بدترین شکل ممکن دست 
قرمزها را در پوس��ت گردو گذاشت و به خاطر مبلغ 
بیشتر راهی قطر شد اما این فصل به علت نداشتن 
پیشنهاد قصد بازگشت به تیم سابقش را داشت که 
در کمال ناباوری، برانکو با بازگشتش مخالفت کرد!  
از ای��ن رو هواداران پرس��پولیس بدون آنکه به زعم 

خوردبین و مصطفوی از کسی 
خط گرفته باش��ند در ۲ نوبت 
مقابل باش��گاه آمدند و با این 
حرکت ص��دای اعتراض خود 
را به گوش س��رمربی تیمشان 
رس��اندند البته قبل از حضور 

هواداران، یکی از اعضای هیات مدیره در یک نشست 
خصوصی به برانکو گفت باید به صورت رسمی اعلام 
کنی خودت سیدجلال حسینی را نخواستی و هیچ 
بحث دیگری از جمله بی پولی و مخالفت باشگاه در 
می��ان نبود. محمد زادمهر پس از این صحبت ها به 
حس��ین عبدی یکی دیگر از اعضای هیات مدیره 
ماموریت داد تا درباره کارنامه س��یدجلال با برانکو 
صحبت کند. همه این کار ها انجام ش��د اما باز هم 
سرمربی کروات روی حرفش باقی ماند. از قضا بعد 
از ظهر پنجشنبه هنگامی که برانکو در حال توضیح 

دادن مس��ائل فنی به اعضای 
هیات مدیره تی��م بود، صدای 
اعت��راض ه��واداران ش��نیده 
می ش��د. یک از اعضای هیات 
مدیره رو به سرمربی تیم کرد 
و گفت ش��ما بروید رو در روی 
خبرنگاران و صریحا بگویید من بنا به دلایلی مدافع 
جدی��د نمی خواهم. همین اتفاق هم رخ داد. برانکو 
سرانجام برای اولین بار به خبرنگاران گفت ۴ دفاع 
دارد و دیگر جایی برای بازگشت سیدجلال حسینی 
نیس��ت. با این مصاحبه حالا دیگر هیچ بهانه ای در 
دست این مربی نیس��ت و اگر خط دفاعی قرمزها 
همانند لیگ چهاردهم با اشتباهات فراوان، اسباب 
شکس��ت تیم شد آن وقت خیلی زود برانکو به میز 
محاکمه کشانده می ش��ود و هواداران و خبرنگاران 
ای��ن روزها را به ی��اد او می آورند. مث��ل علی دایی 

که ت��ا روز آخر بابت عدم جذب خلعتبری س��وال 
و جواب ش��د و دس��ت آخر کارش به هفته هشتم 
هم نکش��ید! اما مساله دیگر که حساسیت اعضای 
هیات مدیره را برانگیخته و حتی باعث ش��ده آنها با 
برانکو بحث کنند، موضوع خرید لوکا ماریچ اس��ت 
دفاع کرواتی که توسط برانکو به باشگاه معرفی شد 
و این مربی می خواهد به هر قیمتی او جذب شود. 
بعضی از اعضای هیات مدیره نس��بت به این انتقال 
حس��اس ش��دند از این رو با قیمت اولیه ماریج به 
صورت سفت و س��خت مخالفت کردند اما پس از 
اینکه ایجنت ایرانی ماریچ تخفیف داد آنها به توافق 
رسیدند و این مدافع در لیگ پیش رو پیراهن سرخ 
را بر تن می کند. هواداران پرسپولیس بدون تردید با 
اولین اشتباه خط دفاعی، مخصوصا این دفاع کروات، 
موضع گیری خواهند کرد و این کار برانکو را دشوار 
می کند. او به صورت تمام قد مقابل خواسته هواداران 
ایستاد و باید دعا کند خط دفاعی پرسپولیس هیچ 
شباهتی به پنیر سوییسی لیگ چهاردهم نداشته 
باشد که اگر چنین ش��د برانکو با هجمه ای روبه رو 

می شود که تحملش در توان کمتر مربی ای است.

برای تیم ملی والیبال که با غرور بازی کرد

بدونصعوداماافتخارآفرین

بازخواست برانکو توسط اعضای هیأت مدیره

پای سوگلی کروات در میان بود
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